
MEJLBY  VANDVÆRK  Amba 
Referat generalforsamling i Mejlby Forsamlingshus 
Onsdag den 22. marts 2023, kl. 19:30. Referent Jørgen Lisby 
22 incl. bestyrelse var mødt frem. 

1. Valg af dirigent
Jens Chr. Alstrup blev valgt 

2. Bestyrelsens beretning
Vedlagt sidst i referatet. 
Lars Mondrup roste Jørn Hansen arbejde i bestyrelsen som kasserer gennem 40 år. 
Beretningen blev godkendt. 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse
Regnskabet blev gennemgået af Frank Damgaard, og det blev godkendt af generalforsamlingen. 

4. Budget for det/de kommende år forelægges til godkendelse
Budgettet for 2023 og 2024 blev gennemgået af Frank Damgaard, og det blev godkendt af 
generalforsamlingen.  
Jørgen Lisby gennemgik investeringsbudgettet for 2025-2033. 

5. Godkendelse af takstblad
Takstbladet godkendtes. 

6. Behandling af indkomne forslag
Ingen forslag var indkommet. 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen
På valg var Jørgen Lisby og Finn Søholt Thomsen . Jørgen Lisby indvilgede i at tage et år mere og 
blev valgt. Derudover skulle der vælges et nyt medlem til bestyrelsen, da Finn Søholt Thomsen er 
udtrådt i perioden efter eget ønske. Ronny meddelte at Stef Heykoop ønskede at stille op. Han var 
ikke til stede. Stef blev valgt. 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen
Genvalg Af Knud Jørn Alstrup og Helle Alstrup 

9. Valg af revisorer
Genvalg af Ole Bengtsen og Troels Schmidt 

10. Valg af revisorsuppleanter
Genvalg af Jens Chr. Alstrup 

11. Eventuelt

Løst og fast diskuteredes. 

Velkommen til generalforsamling 2023 til alle medejere i Mejlby vandværk. 



Beretning for 2022: 
 
Nu er første år allerede gået for mig som medlem/ formand af Mejlby vandværks bestyrelse og det har 
været en spændene og udfordrende tid vi har fået gennemført følgende siden sidste generalforsamling 
2022. 
SMS-tjeneste er sat i gang.. så husk at tilmelde jer så I altid er opdateret på vandværket.! Som på 
hjemmesiden 
Vi har indhentet tilbud på digital ledningsførelse som er indhentet fra 2 udbydere og Rambøll som var 
billigst ca. 50.000,- er valgt som vores leverandør 
Ledningsplan optegnes efter påske sammen med PC-Brøndboring (Finn) 
Dokument styring og nye mailadresser til kasser og info for lettere drift samt samlet dokumentation. 
Kaj Rytter har tidligere passet vores ydre områder omkring begge vandværker og fra d 1 juli 2022 har Kaj 
holdt opsyn og aflæste oppumpede mængder og holder generelt øje med den daglige drift. 
Oppumpede mængder vand i: 
2020: 48.093 m3 
2021: 47.000 m3 
2022: 48.780 m3 20.234 kwh 
Mejlby vandværk har 3,5% fejlvisning i vandværkets favør. 
Vandværket holder sig indenfor de tilladte 10% fejlvisning.  
Alle vores analyser i 2022 har overholdt gængse grænseværdier. 
Rapporterne kan ses på hjemmesiden 
Beredskabsplanen er udarbejdet og ligger klar til gennemgang af bestyrelsen. 
Af personlige årsager har Finn Søholt valg at trække sig fra bestyrelsen. 
Vi er kede af Finns valg om at udtræde af bestyrelsen, men vi har fuld forståelse for hans personlige 
beslutning.  
Jørgen Lisby har tilbudt at varetage kasserer opgaven indtil en evt. ny kasser tiltræder. 
Stor tak til Frank Damgaard (regnskabskontoret) for godt samarbejde. 
Bestyrelsen har besluttet at give en gave til Jørn Hansen for hans mange års tro tjeneste. Vi har bevilget 
weekend ophold på til 3500,- Vi håber de får en dejlig oplevelse. 
Vi har foræret vores gamle defekte pumper til Ukraine (sendt omkring Danfoss for at blive gennemgået 
inde de blev sendt til Ukraine). Hvilket betyder at vi ikke har en reserve pumpe på Helbovej (reserve pumpe 
var slidt og gav for lille mængde alligevel) 
”FÆLLESREGULATIV FOR ALMENE PRIVATE VANDVÆRKER I AARHUS KOMMUNE” skal udarbejdes og Jørgen 
Lisby er i gang med den. 
Kaj aflæser om driften af nuværende pumpen på Helbovej ændrer sig, hvis flowmængden ændrer sig så den 
skal udskiftes.  
Der er ca 2-3 ugers leveringstid på en ny pumpe ca 30.000,- . PC brøndboring har en vi kan låne indtil vi 
modtager den nye hvis dette bliver nødvendigt.  
Bestyrelsen skal sættes en ny pumpe på budget i 2023-2024. 
Hermed giver jeg ordet videre til Frank Damgaard 
 


